
1826.

Bill (from the Legislative Council) for removing doubts respecting the construction of a certain part of the Act of the 35th year of the Reign of His late Majesty Geo. III, Chap. 4, intituled, "An Act to establish the forms of Registers of Baptisms, Marriages and Burials, to confirm and make valid in Law the Register of the Protestant Congregation of Christ Church, Montreal; and others which may have been informally kept; and to afford the means of remedying omissions in former Registers," as also for removing doubts about the validity of certain Marriages here-in mentioned.

[Received and read the first time 1st. February 1826.]
[Second reading 15th February 1826.]

1826.

Bill (du Conseil Législatif) pour lever les doutes concernant la construction d'une certaine partie de l'Acte de la trente-cinquième année du Règne de feu Sa Majesté George Trois, Chap. quatre, intitulé, "Acte qui établit la forme des Régîtres de Bapêmes, Mariages et Sépultres qui confirme et rend valable en Loi le Régître de la Congrégation Protestante de *Christ Church* à Montréal et autres qui ont été tenus d'une manière informe, et qui fournit les moyens de remédier aux omissions faites dans les anciens Régîtres," ainsi que pour lever les doutes quant à la validité de certains Mariages y mentionnés.

[Reçu et lu la première fois 1er. Février 1826.]
[Seconde lecture 15 Février 1826.]

164